
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, March 05, 2023 

MESSAGE: God’s sovereignty in the book of Ruth 

PASSAGE: Ruth 1:1–4:22  

PRINCIPLE: God is sovereign to bless His people. 

ASK YOUR CHILD:  What troubles did Naomi experience?  Who did Naomi blame for 

her troubles?  What good thing did Naomi bring back from her troubles in Moab?  

Was it just a coincidence that Ruth happened to be in Boaz’s field?  How did Naomi’s 

plan succeed?  Who did Naomi, Ruth, and Boaz care about most?  How did God 

show His love for these three?  What was God’s main purpose in the story of Ruth?     

APPLY:  When bad things happen in your life, how do you respond?  What does this 

show about your view of God (His sovereignty and goodness)?  Do you love God and 

other like Ruth did?  Think of a time when you saw God use a “coincidence” to bless 

you or others around you?  When something unexpected happens in your life, how 

does the story of Ruth teach you to respond?          

以下是 2023 年 3 月 5 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 從路得記看神的主權 

經文: 路得記 1:1 – 4:22 

信念: 賜福是在神的主權中 

向你子女問:  拿俄米遭遇到什麼困難?   拿俄米把她的困難怪在誰身

上?  從她在摩押的困難，拿俄米帶回來什麼好事?  跟得在波阿斯的田

中，是巧合嗎?  拿俄米的計劃，怎樣成功?  拿俄米、路得和波阿斯最

關心的是誰?  神怎樣向這三人顯示衪的愛?  在路得記中，神的主要目

的是什麼? 

應用:  當壞事發生在你生命中，你怎樣回應?  你的回應，表現出什

麽你對神、對神的主權和良善的觀點?  你愛神和其他人，是否好像路

得愛神和其他人一樣?  你能否記得，你曾看見神利用巧合的事情來祝

福你和周圍的人?  當有意料不到的事情發生在你生命中時，路得的故

事怎能教導你去回應? 


